
Verzonden: maandag 17 juli 2023 11:43 

Aan: 

ij 

ET MW @middendelfland.nl> 

Onderwerp: 

reactie voorstel 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Hartelijk 
dank voor uw bericht. 

Graag 
geven 

wij 
u 

in 
deze mail meer informatie over de 

mogelijke opvang 

van 

vluchtelingen 

in 
Midden-Delfland. 

Onderzoek 

De 

gemeente 
doet sinds november 

2022 
onderzoek naar de 

mogelijkheden 
om 

225 

vluchtelingen op 
te 

vangen 
in combinatie met 

flexwoningen 
voor lokale starters en 

spoedzoekers. 
Dit onderzoek is 

nog 
niet 

afgerond. 

Er is 
dus 

nog 
géén besluit 

genomen 
over de 

opvang 
van 

vluchtelingen 
en er 

is 
ook 

nog 
géén 

locatie 
voorgesteld. 

Het 

spijt 
ons dat u eerder de 

berichtgeving 
over het onderzoek en de 

uitnodiging 
om de 

informatieavonden 
te 

bezoeken 
en/of 

de enquête 
in te 

vullen heeft 
gemist. 

We 
hebben dit 

gecommuniceerd 

via 
berichten 

op 
de 

gemeentepagina 
in De 

Schakel, Facebook, 
Twitter 

en onze website. Ook hebben 
WOS 

en 

AD 
veel aandacht besteed 

aan 
dit 

onderwerp. Natuurlijk 

zou 
u ook 

van 
harte welkom 

zijn geweest. Wij 

hebben uw e-mailadres 
op 

onze 

maillijst geplaatst. 
Zodra er 

ontwikkelingen zijn, 
ontvangt 

u vanaf nu bericht 

van ons. 

Hoe verder? 

In de week van 4 

september 
stuurt het 

college 
een voorstel naar de 

gemeenteraad. 
In dit voorstel wordt een 

opvanglocatie voorgesteld. Op maandagavond 

18 

september organiseren wij vervolgens 
een 

bijeenkomst 

voor 
inwoners. Inwoners 

worden 
via 

de eerder 
genoemde 

communicatiekanalen 
uitgenodigd 

voor deze 

informatiebijeenkomsten. 
Ook versturen we een huis-aan-huisbrief aan de mensen die in de 

omgeving 

wonen van de 
voorgestelde opvanglocatie. 

De 

gemeenteraad 
neemt tenslotte een besluit over het voorstel. Kiest de 

gemeenteraad 
voor 

opvang 
van 

vluchtelingen 
en 

flexwoningen 
voor lokale 

woningzoekenden, 
en 

is 
de locatie 

bekend, 
dan wordt een 

klankbordgroep samengesteld 
met 

vertegenwoordigers 

uit 
de directe 

omgeving 
van de 

opvanglocatie. 

Meer 
informatie 

Voor 
meer informatie over het 

proces 
en de randvoorwaarden van het onderzoek kunt u terecht 

op 
onze 

website 
www.middendelfland.nl/opvang-en-flexwoningen 

met een link naar de meest 

gestelde vragen. 

Hartelijke groet, 

Team Communicatie 

Gemeente 
Midden-Delfland 

  

Goedemiddag, 

Vandaag 
kwam ik er 

bij 
toeval achter dat door uw 

gemeenteraad 
is 

vastgesteld 
dat er een AZC 

gaat 
komen waarvan de locatie 

Harnschpolder 
naast 

de 

postNL mogelijk 
de locatie 

gaat 
worden. 

Kunt u 

aangeven 

of die locatie al 
vast staat 

of dat 
er 

nog 

meer 
locaties 

mogelijk 
overwogen 

worden? 

Tevens heb ik 

gelezen 
in een 

raadsvergadering 
van 

vorig jaar 
dat het zal 

gaan 

om asielzoekers die al ver in de 

procedure op weg zijn 

en 
mogelijk 

een 
verblijfsvergunning 

zullen 

krijgen. 
Hoe 

fantastisch dat 
voor 

die 

personen 

zal 

zijn, blijft bij mij 
de 

vraag 

of dit alleen 

die asielzoekers zullen 

zijn 
of ook 

uitgeprocedeerden 
die wachten totdat ze 

uitgezet 
worden? En 

daarbij 
de 

vraag 

of het zal 

gaan 

om 

gezinnen 
of 

mogelijk 
alleenreizende 

jonge vluchtelingen/gelukszoekers? 

Hoe 
ziet u de 

impact op 

de 

samenleving 
in de directe 

omgeving? Bij mij rijst 
de 

angst 
dat onze 

wijk onveiliger 
wordt en minder 

aantrekkelijk 
zoals bekend 

bij 
de vele incidenten in Ter 

Apel 
en andere AZC’s. 

Ik heb een 

koophuis waarbij 
de komst van een 

AZC 
duidelijk 

leidt 
tot 

waardevermindering 
van 

mijn woning. 
Dit is in meerdere 

onderzoeken 

vastgesteld waarbij 
een 

daling 
van 

ongeveer 

6% de standaard is 
met 

uitschieters naar 9% waar er veel incidenten 

plaatsvinden. 
Voor 

mij 
als 

huiseigenaar 
een schrikbarend effect waar ik 

natuurlijk 
niet 

op 

zit 
te 

wachten. Hoe 

kijkt 
uw 

gemeente 
naar 

compensatie 
van 

huiseigenaren 
die nu of in de 

nabije 
toekomst 

moeilijker 
hun huis verkocht 

krijgen 
en 

tegen 
een 

lagere 
waarde 

ten 

tijde 
dat de AZC er zal komen of zal 

zijn? 

En hoe kan het 

zijn 
dat omwonenden uit zowel Den Hoorn als ook 

Delft, 
die in de directe 

omgeving wonen, 

niet 

tijdig geinformeerd 

worden/zijn? 

Hoe is hierin ook de 

samenwerking 
tussen 

de 

gemeentes 
Den Hoorn en Delft? 

Duidelijke 
communicatie vanuit de lokale overheden is vereist. 

Vertrouwende 

erop 

zo 

spoedig mogelijk 
antwoord van u 

te 
mogen ontvangen, verblijf 

ik 
met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


